

The Royal Victorian Eye and Ear Hospital

T: +61 3 9929 8666 TTY: +61 3 9929 8052 F: +61 3 9929 8404 E: info@eyeandear.org.au W: www.eyeandear.org.au

ABN 81 863 814 677

You have an appointment in Preadmission Clinics.

Please read the enclosed Pre-admission information leaflet thoroughly.

Please bring with you:

- 1. Your Medicare Card
- 2. Your current medicines you are taking in their Bottles and boxes.
- 3. Your General Practitioner's (GP) name, address and phone number
- 4. Your Advance Care Directive (if you have one)

Address

The Royal Victorian Eye and Ear Hospital

Preadmission Clinic, Level 1, Blue Wing via stairs or Blue Lifts

32 Gisborne Street, East Melbourne, VIC 3002

Please call (03) 99298553 between 8am — 4pm Monday to Friday if you need to cancel or change your appointment.

Your health is important to us. We look forward to seeing you.

Yours sincerely,

Preadmission team

您在入院前诊所(Preadmission Clinics)有 预约。

请仔细阅读随附的入院前信息资料。

请随身携带:

- 1. 您的医疗保险卡 (Medicare Card)
- **2.** 您当前正在服用的药物(置于其原有的瓶子或盒子中)。
- 3. 您的全科医生 (GP) 的姓名、地址和电话号码
- 4. 您的预先制定的医疗照护指示(如果有)

地址

皇家维多利亚眼耳医院(The Royal Victorian Eye and Ear Hospital)

入院前诊所,位于1 层,**通过楼梯或蓝色电梯 到达(楼群)蓝翼区域**

32 Gisborne Street, East Melbourne, VIC 3002

如果您需要取消或更改预约,请在周一至周五上午8点至下午4点之间致电(03)99298553。

您的健康对我们十分重要。我们期待您的光 临。

此致,

入院前团队



The Royal Victorian Eye and Ear hospital extends a warm welcome to Aboriginal and Torres Strait Islander patients, families and carers. We are committed to Closing the Health Gap. When attending the hospital, please let our staff know if you, or your child(ren), are of Aboriginal and/or Torres Strait Islander origin so that the appropriate services are made available to you.

